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Odpowiedź  na petycję

Sprawa

Data  pisma

Datawpływu

Znak  sprawy

Zwrócenie  się z postulatem  ograniczenia  koszenia  trawników,

przyjęcia  ,,Zasad pielęgnacii  zieleni" i podjęcia  działań w celu
organizacji ,,ma+ei retencji" na terenie Dzielnicy XI Podgórze
Duchackie.

07.09.2023  r,

07.09.2023  r-

NR.052.1.2.23.PP

Odpowiadając  na powyższą  petycję  proszę  o przyięcie  następujących  wyjaśnień.

Mając  na względzie  aspekt  eko1ogiczny  Zarząd  Zieleni  Miejskiej  Krakowie  ograniczył

koszeriie  i na przestrzeni  ostatnich  1at vvypracovvał  mode)  utrzymania  zieleni  opierający  się ria
podziale  terertóvv  na tak  zwane  standardy.  Podział  ten  ma na celu  dostosowanie  częstot1iwości

prowadzonych  prac, do rodzaju  i przeznaczenia  terenu.  Wyższym,  I standardem obięte  są

przede  wszystkim  tereny  pełniące  funkcje  reJkreacyjne,  takie  jak: place zabaw,  siłownie

plenerowe,  polany  rekreacyjne  w parkach.  W takich  miejscach  intensywne  użytkowariie

przestrzeni  trawiastych  wymaga  swobodnego  i nieutrudnionego  dostępu.  W  standardzie  tym
znajduje  się  także  część pasów drogowych,  na przykład  miejsca,  w których  kwestia
bezpieczeństwa  (zapewniona  skrajnia  i widoczność)  jest nadrzędna.  Obszary  objęte  Il

standardem  to przedewszystkim  tereny  osiedlowe  iwiększość  pasów  drogowych.  Standard  ten
zakłada  koszenie  4 razy  w roku.  Taka ilość  pozwaia  na optymalne  dostosowanie  terminów

koszenia  traw  do tempa  ich wzrostu  oraz  występujących  warunków  pogodowych.  HI standard

obejmuje  mało  użytkowane  trawniki,  które  koszone  są  2 razyv=i  roku  oraz  łąki  kwietne,  których

koszenie  odbywa  się  1 raz w roku.  Natomiast  na części  obszarów,  takich  jak  ekostrefy  Zarząd



Zieleni  Miejskiej  całkiem  zrezygnowa+  z koszenia  i tereny  te utrzymywane  są w stanie

naturalnym,

Wyżej  wymieniony  mode)  utrzymania  zieleni  opierający  się na podziale  terenów  na tak

zwane  standardy  wynika  nie ty1ko z względów  ekologicznych  a)e również  jest  odpowiedzią

między  innymi  na potrzeby  Mieszkańców,  Zarząd  Zie1eni Miejskiej  określając  częstotliwość

koszenia  dla poszczegó1nych  rodzajówterenówzieIeni  starałsię  uwzg1ędnić  kwestie  użytkowo-

funkcjonalne,  przyrodnicze,  estetyczne,  bezpieczeństwaiinne,  a także  pogodzić  nieraz  skrajnie

różne  postu)aty  Mieszkańców.  Ewentualne  zmiany  częstotliwości  kos.zenia poszczególnych

miejsc  ustatane  sąindywidua1nie,w  przypadku  stwierdzenia  takiej  konieczności.

Jednocześnie  informuję,  że na terenie  Parku Kurdwanów  aktua1nie  obowiązuje  ll

standard  koszenia  (koszenie  4 x w roku).  W  parku  tym  z]okalizowane  są również  +ąki kwietne,

które  koszone  są  I  razwroku.  Zarząd  Zieleni  Mięjskiej  niewidzi  konieczności  jeszczewiększego

ograniczenia  koszenia  na powyższym  terenie  zewzg1ędu  na intensywność  użytkowania.

Pozostałe  tereny  na obszarze  dzielnicy  XI utrzymywane  są  różnych  standardach,

ewentualne  zmiany  możliwe  będą  po analizie  oraz w przypadku  wskazania  konkretrięj

lokalizacji.

Wyrażam  nadzieję,,  źe powyższe  wyjaśnienia  zostaną  przez  Panią  przyjęte  oraz  zwracam

się z prośbą  o poinformowanie  o treści  pisma sygnatariuszy  petycji,  a także  wszystkich

zainteresowanych  przedmiotową  sprawą  osób.

Z poważaniern,

Otrzymują:

1.  Adresat,

2. aa

Do  wiadomości:

Wydział  Kontroli  Wewnętrznei  i Ewidencji  Mienia  Urz.ędu Miasta  Krakowa.

Informacja  o przetwarzaniu  danych osobowych  znajduie  się w Biuletynie  Informacji  Publicznej  Miasta
Krakowanastron'iehttps:/7www.bip.krakow.p)7?dok  id=97749oraznastronieZarząduZieIeni'Miejskiej
w Krakowie  https:/fzzm.krakoh.pl/rodo.fytmf


